

北京中瑞泰纳凯新认证有限公司

# 知识产权管理体系认证证书

## 企业名称

统一社会信用代码: \*\*\*\*\*

地址: \*\*\*\*\*

管理体系符合

**GB/T 33251-2016 《高等学校知识产权管理规范》**

认证覆盖范围

XXXXXXXXXX

注册号: **069\*\*\*\*\***

发证日期: yyyy-mm-dd

有效期至: yyyy-mm-dd

注: 获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效。



中国认可  
管理体系  
MANAGEMENT SYSTEM  
CNAS C069-M



本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn) 上查询, 或登录公司官网 www.cotecna-kaixin.com 进行查询, 或扫描左侧二维码进行查询, 也可通过电子邮件 bck@cotecna.com.cn 进行确认。

北京中瑞泰纳凯新认证有限公司  
北京市东城区朝阳门北大街9号17层1703号 电话: +86 10-6553 6199



Beijing Cotecna Kaixin Certification Co., Ltd.

# Certificate of Registration

## COMPANY NAME

Unified Social Credit Code: \*\*\*\*\*

Address: \*\*\*\*\*

The management system is in conformity with  
**GB/T 33251-2016 《Intellectual property management for  
higher education institutions》**

Scope

XXXXXXXXXX

**Registration No.: 069\*\*\*\*\***

Issue date: yyyy-mm-dd

Term of Validity: yyyy-mm-dd

NOTE: The certified organization must accept the regular surveillance audit, and the certificate will continue to be valid after the audit is approved as effective.



BCK Certification



中国认可  
管理体系  
MANAGEMENT SYSTEM  
CNAS C069-M



Users can visit [www.cnca.gov.cn](http://www.cnca.gov.cn) or [www.cotecna-kaixin.com](http://www.cotecna-kaixin.com) to check the certificate status, or scan the QR code on the left to get the relative information, to confirm by means of [bck@cotecna.com.cn](mailto:bck@cotecna.com.cn) to check the certificate status.

Beijing Cotecna Kaixin Certification Co., Ltd.  
1703, 17F, No. 9, Chaoyangmen North Avenue, Dongcheng District, Beijing Tel: +86 10-6553 6199

北京中瑞泰纳凯新认证有限公司

# 知识产权管理体系认证证书

## 企业名称

统一社会信用代码: \*\*\*\*\*

地址: \*\*\*\*\*

管理体系符合

**GB/T 33251-2016 《高等学校知识产权管理规范》**

认证覆盖范围

XXXXXXXXXX

**注册号: 069\*\*\*\*\***

发证日期: yyyy-mm-dd

有效期至: yyyy-mm-dd

注: 获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效。



本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn) 上查询, 或登录公司官网www.cotecna-kaixin.com进行查询, 或扫描左侧二维码进行查询, 也可通过电子邮件bck@cotecna.com.cn进行确认。

北京中瑞泰纳凯新认证有限公司  
北京市东城区朝阳门北大街9号17层1703号 电话: +86 10-8553 6199



Beijing Cotecna Kaixin Certification Co., Ltd.

# Certificate of Registration

## COMPANY NAME

Unified Social Credit Code: \*\*\*\*\*

Address: \*\*\*\*\*

The management system is in conformity with  
**GB/T 33251-2016 《Intellectual property management for  
higher education institutions》**

Scope

XXXXXXXXXX

**Registration No.: 069\*\*\*\*\***

Issue date: yyyy-mm-dd

Term of Validity: yyyy-mm-dd

NOTE: The certified organization must accept the regular surveillance audit, and the certificate will continue to be valid after the audit is approved as effective.



Users can visit [www.cnca.gov.cn](http://www.cnca.gov.cn) or [www.cotecna-kaixin.com](http://www.cotecna-kaixin.com) to check the certificate status, or scan the QR code on the left to get the relative information, to confirm by means of [bck@cotecna.com.cn](mailto:bck@cotecna.com.cn) to check the certificate status.

Beijing Cotecna Kaixin Certification Co., Ltd.  
1703, 17F, No. 9, Chaoyangmen North Avenue, Dongcheng District, Beijing Tel: +86 10-6553 6199